
  

 

 

Nieuwsbrief november 2024 

 
De nieuwsbrief wordt verstuurd aan de leden van de raad, commissies, auditcommissie, griffie, college, 
gemeentesecretaris, ambtelijke organisatie (via HUB). Mocht u zaken missen dan ontvangen wij graag suggesties 
om de nieuwsbrief te verbeteren. U kunt hiervoor een mail sturen aan rk@heemskerk.nl. 

 
De Rekenkamer Heemskerk houdt u graag op de hoogte van actuele ontwikkelingen. Dat doen wij door 
weer een nieuwe nieuwsbrief.  
 
Onderzoek Ervaring van doelgroepen met de uitvoering van het armoedebeleid 
 
Het onderzoek naar de uitvoering van het 
armoedebeleid (minimabeleid en schuldhulpverlening) 
in Heemskerk is in volle gang. Binnen het 
gemeentehuis zijn inmiddels de nodige documenten 
bestudeerd en interviews gehouden. Maar we willen  
vooral kijken naar de uitwerking in de praktijk. Worden 
de beoogde doelgroepen daadwerkelijk bereikt? Wat 
zijn de ervaringen van de gebruikers van de 
regelingen? Daarom hebben we inmiddels een flink 
aantal mensen benaderd die gebruik van toeslagen 
hebben gemaakt.  
Een gesprek met een delegatie van de gemeenteraad 
en inhoudelijk deskundige beleidsmakers en 
uitvoerders is ook onderdeel van het onderzoek. 
Ondanks de volle raadsagenda is het gelukt om daarvoor een geschikte datum in de te vinden: 
woensdag 13 november. We verwachten het onderzoek in het laatste kwartaal af te ronden en het 
rapport begin volgend jaar aan de raad te kunnen aanbieden. 

 

Onderzoek naar de robuustheid van de ODIJ 

 

In de vorige nieuwsbrief had de Rekenkamer aangekondigd om een onderzoek te gaan starten naar de 
werkdruk van de gemeenteraad. De oriëntatiefase, een fase waarin we preciezer gaan kijken welke 
vragen we willen stellen en er welke informatie beschikbaar is, leverde voor ons het beeld op dat we 
relatief weinig zouden kunnen toevoegen aan recente eerdere onderzoeken (onder meer van Jasper 
Loots). Daarop heeft de Rekenkamer besloten om tijd vrij te maken voor een ander onderwerp. 

 

In de commissievergadering (BFEZ) van 7 mei 2024 hebben tal van raadsleden aangegeven (te) 
beperkt inzicht te hebben in de robuustheid en (kosten)effectiviteit van de Omgevingsdienst IJmond. 
Daar waar de gemeente zich voorbereidt op financiële krapte, vraagt de ODIJ voor 2025 om extra 
middelen om de taken goed te kunnen uitvoeren. In de raadsvergadering van 27 juni 2024 is gevraagd 
of de Rekenkamer van dienst kan zijn bij vragen over de robuustheid op de middellange termijn. Aan 
dat verzoek wil de Rekenkamer graag gevolg geven.  
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De Rekenkamer Heemskerk wil met dit onderzoek inzichtelijk maken of de ODIJ op de middellange 
termijn (3 tot 5 jaar) een financieel en operationeel robuuste (toekomstvaste) organisatie is. Ook de rol 
van de gemeenteraad wordt daarbij betrokken. 

  

Het is verstandig om een onderzoek naar 
een regionale regeling in regionaal 
verband op te pakken. In samenwerking 
met anderen kan het onderzoek breder en 
dieper worden opgezet. De Rekenkamer 
Heemskerk heeft bij de collega’s 
geïnventariseerd of zij willen meedoen. 
Op het moment van het verschijnen van 
deze nieuwsbrief staat de teller op acht 
deelnemers, waaronder een grote 
gemeente en de provincie. In november 
wordt een startbijeenkomst belegd om 
inhoudelijke, praktische en financiële 
afspraken met elkaar te maken en de 
deelname definitief te maken. Het is de 
bedoeling dat het onderzoek begin 2025 
daadwerkelijk van start gaat en eind van 
het jaar is afgerond. 

 

Rondje langs de fracties 

 

Hoewel de Rekenkamer onafhankelijk is in het selecteren van onderzoeksonderwerpen, is het voor ons 
heel waardevol om te horen welke wensen er bij de fracties leven. Daar kunnen we rekening mee 
houden wanneer we ons jaarplan voor 2025 opstellen. Het is daarom een goed gebruik om jaarlijks bij 
de fracties langs te gaan. Dat doen we ook dit jaar weer. In overleg met het presidium zijn hiervoor 
maandagavond 25 november en maandagavond 9 december geselecteerd. Wij hopen dat dat in uw 
agenda’s past. Graag tot dan!  

 

Ondersteuning 

 

In mei van dit jaar heeft Julia de Langen als ambtelijk secretaris de 
ondersteuning van de Rekenkamer overgenomen. Het was bekend dat 
die ondersteuning tijdelijk zou zijn. Eind van dit jaar zit haar klus erop. 
Ook op deze plek willen wij haar alvast bedanken voor haar werk en inzet. 
Haar inzet was altijd scherp en meedenkend, praktisch en anticiperend. 
Kortom, de ondersteuning die je iedereen zou wensen!  

In januari gaat zij zich bij Necker verder inzetten voor het doen van 
onderzoek. Wij wensen haar heel veel succes in de toekomst. 

In januari zal de Rekenkamer vanuit de griffie een nieuwe ondersteuner 
krijgen. In onze volgende nieuwsbrief zullen wij haar aan u kunnen 
voorstellen. 
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